
Oulun Palvelualan Opisto

Meillä voit opiskella siivoojaksi. Siivooja on
töissä esimerkiksi sairaaloissa, kouluissa tai

hotelleissa. Siivoojilla on aina töitä.

Siivoojakoulutus ja kokkikoulutus Oulussa
Meillä voit opiskella kokiksi. 

Kokki on ruoanlaiton ammattilainen. 
Kokki on töissä erilaisissa ravintoloissa ja

keittiöissä. Myös kokeilla on aina töitä!

Koulutus sisältää:
ammattiin tutustuminen
suomen kielen opintoja, ammattisanasto
ammatilliset opinnot
kaikille yhteiset aineet: esimerkiksi
matematiikka, fysiikka, kemia,
työelämätaidot

Tutkintokoulutus kestää noin 3 vuotta.
Kielitaitosuositus: A2.1 (tai: YKI-testi, EVK-taso A2)

Seuraava kokkiryhmä aloittaa 11.8.2025 klo 9.00.
Seuraava puhtauspalvelualan ryhmä (siivousala) aloittaa tammikuussa 2026.

Voit hakea opiskelemaan jo nyt. 
Haastattelut ja kielitaidon arviointi järjestetään kevään ja kesän aikana.

opao.fi/hae-opiskelemaan/selkokieli/



The Oulu College of Services

All our education is provided in Finnish.

Vocational education in 
Cleaning and Property Services and 

Restaurant and Catering Services

opao.fi/hae-opiskelemaan/selkokieli/

Oulun Palvelualan Opisto
Teuvo Pakkalan katu 15
90130 OULU

Studies begin:
Restaurant and Catering Services: 11.8.2025
Cleaning and Property Services: January 2026


